
آرمان رمضانی حدود یک ماه است که با مصدومیت کمر دست و پنجه نرم 
می کند. قرار بود مهاجم آبی ها بعد از تعطیلات فیفا دی به میادین برگردد 
اما با تشخیص پزشکان او به دیسک کمر مبتلا شده بود و باید کمرش را 
به تیغ جراحی می سپرد. پس از تست های پزشکی متعددی که مهاجم 
بلند  بالای استقلالی ها انجام داد گفته می شود او نیازی به جراحی ندارد و 

با فیزیوتراپی می تواند سلامتی اش را کامل به دست آورد.

محمد مومنی یکی از مخالفان جدایی آجورلو از مدیریت استقلال بود. 
گفته می شد که با قطعی شدن جدایی سردار مومنی نیز از باشگاه خواهد 
رفت. اما روز گذشته حجت کریمی عضو هیأت مدیره استقلال تأکید کرد 
که محمد مومنی از باشگاه جدا نخواهد شد و به کارش در دوران مدیریت 
علی فتح الله زاده ادامه خواهد داد. حال باید منتظر ماند و دید در روزهای 

آینده مومنی چه تصمیمی خواهد گرفت.

علی فتح الله زاده کار خود را خیلی زود در باشـگاه اسـتقلال شـروع کرد و 
در اولیـن اقدامـات خـود پـس از برگـزاری جلسـه بـا هیأت مدیـره و کاپیتان 

آبی هـا علـی امیـری بـه عنـوان قائـم مقـام باشـگاه انتخاب شـد. 
پسـت قائـم مقامـی در باشـگاه تـا ایـن لحظـه خالـی بـود و امیـری 
 کـه در دوران قبلـی فتح اللـه زاده معـاون باشـگاه بـود ایـن سـمت را 

برعهده گرفت.

آرمان رمضانی   محمد مومنی علی امیری      

نیازی به جراحی نیست در هیأت مدیره می ماند قائم مقام جدید باشگاه

از کمپ آبی
استقلال 4
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سرمربی استقلال شاد و خندان در تمرین آبی ها

انرژی ساپینتو روی درجه هزار!

تصاویــر گویــای حــس درونــی ریــکاردو 
و گاهــی لبخنــد  پینتو اســت. ا ســا
می زنــد و گاهــی نیــز بــا چهــره ای مصمم 
مقابــل دوربیــن باشــگاه اســتقلال 
قــرار می گیــرد. عکس هایــی کــه از او 
منتشــر شــده کامــلاً نشــان می دهــد 
کــه مــرد پرتغالــی بــا انــرژی و انگیــزه 
قابــل توجهــی راه را ادامــه می دهــد و 
بــه دنبــال دســتیابی بــه دســتاوردهای 

بــزرگ اســت.
ایــن انــرژی ســاعات کوتاهــی بعــد از 
حضــور او در نشســت بــا مدیرعامــل 
باشــگاه اســتقلال گویای یک همکاری 
تازه میان دو طرف اســت. ســاپینتو که 
شــاید نگــران بــود بــا حضــور مدیریــت 
جدیــد قــدری جایگاهــش سســت 

شــود، حــالا بــا صحبت هایــی کــه بــا 
فتح اللــه زاده داشــته بــه ایــن بــاور 
رســیده کــه مدیریــت جدیــد باشــگاه 
اســتقلال هرگــز بــه دنبــال ایجــاد 
تغییــرات آنــی در ایــن باشــگاه نیســت 

و قصــد دارد بــا او ادامــه دهــد.
حضــور فتح اللــه زاده کــه نــگاه ویــژه ای 
بــه مربیــان داخلــی دارد، شــاید از نــگاه 
آنهــا کــه بــه ســاپینتو مشــاوره می دهنــد 
و او را در جریــان اتفاقــات باشــگاه قــرار 
می دهنــد، نگــران کننــده باشــد امــا بــا 
توجــه بــه اینکــه اســتقلال عملکــرد 
مطلوبــی داشــته و اکنــون تنهــا بــا 
تفاضــل گل کمتــر در جایــگاه دوم قــرار 
دارد، هیــچ عقــل ســلیمی حکــم بــه 
قطــع همــکاری بــا ســرمربی نمی دهــد.

در نشســتی کــه میــان مدیرعامــل و 
ســاپینتو برگــزار شــد نیــز دوبــاره تأکیــد 
شــد کــه هیــچ عزمــی بــرای تغییــرات 
وجــود نــدارد و او )ســاپینتو( بایــد بــا 

قــدرت بــه کارش ادامــه دهــد و در 
راه قهرمانــی دوبــاره اســتقلال تــلاش 
کنــد. در ایــن نشســت صمیمانــه کــه 
بــه صــرف چــای و شــیرینی گذشــت، 
ز  ا ســتقلال  ه ا شــگا با مــل  مدیرعا
ســاپینتو خواســت بــه هیــچ یــک از 
شــایعات مجــازی توجــه نکنــد و تنهــا 
ــا خــودش در ارتبــاط باشــد. در واقــع  ب
فتح اللــه زاده بــه دنبــال ایجــاد یــک 
پــل دو ســویه میــان خــود و ســرمربی 
اســت. یــک تعامــل دو طرفــه تــا همــه 
از ایــن ارتبــاط تنگاتنــگ ســود ببرنــد 
و اســتقلال در مســیر دســتیابی بــه 

موفقیــت قــرار بگیــرد.
***

ساپینتو دیروز بعد از بازگشت از دفتر 
باشــگاه اســتقلال بــه محــل تمریــن 
رفــت. او ابتــدا دســتیاران پرتغالــی اش 
را در جریــان صحبت هــای خصوصی با 
مدیرعامل جدید قرار داد. ساپینتو به 

دســتیارانش گفتــه جــای هیــچ نگرانــی 
وجــود نــدارد و مدیرعامــل جدیــد بــه 
ــا قــدرت بــه کارم  مــن اطمینــان داده ب
ــه  ادامــه بدهــم و تأکیــد هــم داشــته ب
شایعات مجازی توجهی نکنم. از شما 
)دســتیارانش( می خواهــم بــا قــدرت به 
ــا همــان  کارتــان ادامــه بدهیــد. بایــد ب
نــرژی همیشــگی بــرای موفقیــت  ا
اســتقلال تــلاش کنیــم. مدیرعامــل 
قبلــی از مــا قهرمانــی می خواســت و 
مدیرعامــل جدیــد هــم همیــن انتظــار 
را از مــا دارد و بایــد بــا انــرژی زیــاد به این 

ســمت و ســو حرکــت کنیــم.
صحبت هــای ســاپینتو ســبب شــد 
دســتیارانش هــم بــا اطمینان بیشــتری 
در تمریــن صبــح دیــروز حاضــر شــوند. 
تمرینــی کــه کامــلاً پیــدا بــود در آن هــم 
مربیــان و هــم بازیکنــان طــور دیگــری 
رفتــار می کننــد. هیــچ بعیــد نیســت 
تغییراتــی کــه اخیــراً انجــام شــده، بــرای 

اســتقلال موفقیــت تــازه ای هــم بــه 
ــه شــرط  ــه ب ــال داشــته باشــد. البت دنب
آنکــه ایــن ارتبــاط دو ســویه بــه خوبــی 

شــکل بگیــرد.
***

گفتــه می شــود فتح اللــه زاده قصــد 
دارد تا روزی که روی صندلی مدیریت 
قــل  باشــگاه اســتقلال نشســته لاا
ماهــی یــک بــار بــا ســاپینتو نشســت 
برگــزار کنــد. البتــه مدیرعامــل باشــگاه 
اســتقلال فعــلاً قصــد نــدارد بــه محــل 
تمریــن ایــن تیــم بــرود. او در زمــان 
مناســب ایــن اقــدام را در راســتای 
بهبــود روابــط خــود بــا بازیکنــان نیــز 
انجــام خواهــد داد و بــه محــل تمریــن 
خواهــد رفــت امــا در حــال حاضــر بنــای 
مدیریــت جدیــد باشــگاه اســتقلال 
برقــراری تعامــل بــا ســرمربی اســت 
تــا خدشــه ای بــه برنامه هــای تیــم 

وارد نشــود.

اولین نگرانی ها بعد ازتغییرات مدیریتی در استقلال

بودجه ای برای پرداخت بدهی های خارجی 
وجود ندارد!

برای پرداخت بدهی ها تضمــــــینی وجود ندارد

واعظ: چرا فتح الله زاده دوباره برگشت؟

 zسوژه zنقل قول

ر  حضو با  نشستی  شته  گذ ز  و ر
فتح الله زاده و برخی معاونان در راستای 
پرداخت بدهی های خارجی برگزار شد. 
بعد از پایان این جلسه یک ساعته 
خبرهایی درباره تاکید مدیرعامل جدید 
باشگاه استقلال و دیگر مسئولان به 
پرداخت بدهی  خارجی ها منتشر و 
گفته شده باشگاه استقلال قصد دارد 
بدهی با پادوانی، میلیچ و استراماچونی 

را پرداخت کند. 
این خبرها در حالی بعد از پایان جلسه 
دیروز منتشر شده که باشگاه استقلال 
در حال حاضر با کمبود بودجه مواجه 

است. 

از سویی بدهی باشگاه استقلال که 
از زمان مدیریت آجورلو باقی مانده 
به سازمان لیگ هم در میان است و 
مدیران جدید باید بدهکاری بزرگی که 
باقی مانده را به سازمان لیگ بپردازند. 
در واقع پرداخت این پول باید در 
اولویت باشگاه استقلال باشد و اگرهم 
بودجه ای برسد باشگاه استقلال ابتدا 
باید طلب سازمان لیگ را تسویه کند. 
بنابراین پرداخت بدهی به خارجی ها 
به این سادگی نخواهد بود ضمن اینکه 
اکنون در حساب باشگاه استقلال 
پول آن چنانی وجود ندارد که کفاف 
این همه بدهی به جا مانده خارجی را 

بدهد. شاید دراین راستا باشگاه 
استقلال ناچار به گرفتن وام از 
برخی نهادهای دولتی شود تا از 
این مخمصه بزرگ رها شود. 
در زمان مدیریت آجورلو حتی 
صحبت از گرفتن قرض از وزارت 

ورزش به میان آمد که شاید 
ید  جد ن  یرا مد
نیز در روزهای 
تی همیـــــــــــن  آ
خواسته را از 
وزارت ورزش 
شتــــــــــــه  ا د

باشند.

واعظ آشتیانی، مدیرعامل سابق 
باشگاه استقلال درباره بازگشت 
 : ید می گو ه  د ا لله ز فتح ا
»امیدوارم که موفق باشند 
اما برای خود من سؤال 
است که ایشان آمده چه 
نکته نهفته ای را که در 
گذشته باقی مانده، احیا 
کند؟ ایشان هر 

چیزی که بنا بوده بکارد، در گذشته 
کاشته و هر چیزی هم که از عملکرد 
ایشان بوده، درو شده است. برای 
من جای تعجب است که وزارت 
ورزش یا سازمان سابق ورزش، 
همواره ایشان را برداشتند و دوباره 
در نوبت های دیگر، ایشان برگشته 
است. امیدوارم موفق شوند اما واقعاً 
در حوزه فوتبال افراد تواناتر، میدان  
دیده تر، جوان تر و خوشفکرتر وجود 
ندارند که ما همواره به دنبال دو 
سه فرد خاص برویم؟ چرا فضا را باز 
نمی کنید؟ دنبال چه چیزی هستید؟ 
خطاب من به وزارت ورزش است 
نه شخص آقای فتح الله زاده. دنبال 

چه چیزی می گشتید؟« آشتیانی در 
ادامه حرف هایش گفت: »آمدن آقای 
فتح الله زاده، شباهت هایی به زمان 
آمدن من داشت؛ من هفته پنجم به 
استقلال آمدم، البته با این تفاوت که 
استقلال در لیگ در رتبه هفدهم بود 
و قهرمان شد اما ایشان زمانی آمده که 
استقلال صدر جدول است. ایشان 
چه تضمینی دارد که تیم قهرمان شود 
و یا اگر تیم قهرمان نشود، چه پاسخی 
دارد؟ نکته مهم تر چگونه تعهد کرده 
بدهی های پادوانی، استراماچونی و... 
را پرداخت کند؟ امیدوارم که به قول 
آقای قطبی دل شیر داشته باشد و 

نتایج مثبتی بگیرد.«

تکذیب گم شدن 
60 میلیارد از حساب 

استقلال
بعد از جدایی مصطفی آجورلو از 
باشگاه استقلال، شایعات بسیاری 
پیرامون گم شدن برخی مبالغ دهان 
به دهان شده است. در همین راستا 
یکی از اعضای هیأت مدیره باشگاه 
استقلال که دوست ندارد نامی از 
او برده شود، قویاً این موضوع را 
تکذیب کرده است. این شخص 
می گوید: »موضوع بسیار عجیب 
و غیر واقعی است که منبع انتشار 
آن مشخص نیست. باشگاه به کل 
تعهدات فصل گذشته خودش در 
مورد کادر فنی و بازیکنان عمل 
کرده و در فصل جدید هم بخشی 
از مبالغ قراردادها به اعضای تیم 
پرداخت شده و صورت ها و اسناد 
مالی باشگاه نیز موجود است که 
به هیچ وجه نشان دهنده گم شدن 
مبلغی در باشگاه نیست. انتشار 
ینگونه شایعات تخریبی و غیر  ا
مستند اخلاقی نیست و به همین 
دلیل در هیچ رسانه رسمی مطرح 

نشده است.«
 

مشهد محل برگزاری 
سوپر جام

به احتمال زیاد سوپر جام که 
قرار است 11 آبان ماه برگزار شود 
به میزبانی مشهد انجام خواهد 
شد. سازمان لیگ که نماینده ای 
از فوتبال مشهد را در لیگ برتر 
نمی بیند، قصد دارد با برگزاری این 
بازی در شهر امام رضا)ع( باردیگر 
نگاه ها را به سمت این شهر که 
استعدادهای بسیاری در فوتبال 
دارد، متوجه سازد. به احتمال 
زیاد اگر مشهد میزبان شود، بازی 
فینال در ورزشگاه امام رضا)ع( 

انجام خواهد شد.
 

توصیه برای ماندن 
برخی معاونان

قبل از اینکه فتح الله زاده به عنوان 
مدیرعامل باشگاه استقلال معرفی 
شود، توصیه هایی از سوی برخی 
تصمیم گیران در حوزه ورزش به 
مدیرعامل باشگاه استقلال شد تا 
برخی افراد همچنان در مسئولیت 
خود در این باشگاه باقی بمانند. 
مدیرعامل جدید باشگاه استقلال 
نیز همسو با توصیه ها عمل کرد و 
برخی افراد که در دوران مدیریت 
آجورلو نیز در باشگاه استقلال 
سمت داشتند را در حوزه کاری 
خود حفظ کرد. باید دید که در 
دراز مدت آیا نظر مدیرعامل جدید 
باشگاه استقلال نیز حفظ برخی 
افراد در حوزه های گوناگون است 
یا اینکه مدیرعامل جدید در زمان 
مناسب اقداماتی را در راستای 
برخی تغییرات انجام خواهد داد؟! 
شاید اگر فتح الله زاده ابتدای فصل 
مدیریت استقلال را به عهده 
می گرفت، افرادی را به منسب 
می رساند که بیشتر با افکار او 
هماهنگی دارند اما حضور در 
میانه های فصل تا حدی دست 
او را برای انجام تغییرات بسته 
و از طرفی برخی توصیه ها نیز 
موجب شده مدیرعامل استقلال 
از برخی تصمیم ها به سود خود 

خودداری کند.

سکوت ساپینتو 
برخلاف یحیی

درحالی که یحیی گل محمدی، 
سرمربی پرسپولیس از حضور 
چهار روزه ملی پوشان خود در 
مینی کمپ تیم ملی گله کرده اما 
ساپینتو سیاست سکوت درپیش 
گرفته است. سرمربی استقلال 
که هموطن کی روش محسوب 
می شود ترجیح می دهد دراین باره 
اظهار نظری نکند تا هموطنش 
در راه آماده سازی تیم ملی برای 
حضور درجام جهانی فوتبال با 
مشکلی مواجه نشود. شاید یکی 
از دلایل ناراحتی پرسپولیسی ها 
همین سکوت ساپینتو و باشگاه 

استقلال هم باشد؟!

 zخبر

ساپینتو به 
دستیارانش گفته 
جای هیچ نگرانی 

وجود ندارد و 
مدیرعامل جدید 
به من اطمینان 

داده با قدرت به 
کارم ادامه بدهم 

و تأکید هم داشته 
به شایعات مجازی 

توجهی نکنم. از 
شما )دستیارانش( 
می خواهم با قدرت 

به کارتان ادامه 
بدهید

 zگزارش روز


